
Termin otwar-
cia stadionu 
zmieniano już 
ki lkakrotnie. 
P i e r w o t n i e 
mówiło się, że 
pierwsze me-
cze odbędą się 
już w sierpniu. 
Potem datę otwarcia Stadio-

nu Miejskiego przesunięto na 
wrzesień. Teraz mówi się o 
późnej jesieni.
  
Co spowodowało tą trzymie-
sięczną zwłokę? Jak dowie-
działa się „Gazeta Miejska“, 
opóźnienie spowodowane jest 
zmianą ustawy o bezpieczeń-
stwie imprez masowych.
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Zajęcia tylko w wybrane weekendy 
- bez kolizji ze studiami lub pracą
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Stadion dopiero 
w listopadzie

- Stadion musi spełniać wy-
mogi ustawy w kwestii moni-
toringu i identyfikacji kibiców. 
Każda taka zmiana wiąże się 
z opóźnieniem. Wiadomo, że 
trzeba nanieść zmiany do pro-
jektu, zlecić komuś wykonanie 
itd. - informuje nas Grzegorz 
Muzia, rzecznik prasowy gli-
wickiego klubu.
 
Każdy fan, przechodząc przez 
bramę z kołowrotkami, będzie 
przykładał kartę kibica do spe-
cjalnego czytnika. Na karcie 
zapisane są dane osobowe 
oraz numer PESEL. Nawet 
osoby, które postanowią zo-
baczyć tylko jeden mecz, będą 
musiały wyrobić sobie jednora-
zową kartę kibica.
  
- Zarówno karnety na całą 
rundę, jak i jednorazowe kar-
ty kibica posiadają przypisany 

numer siedzenia na stadio-
nie. Będziemy wiedzieć na 
przykład, że pan Jan Kowalski 
siedzi w danym sektorze, na 
krzesełku numer 14 - tłumaczy 
Muzia.
  
Dzięki temu nowoczesnemu 
monitoringowi i systemowi 
identyfikacji kibica, na nowym 
obiekcie nikt nie pozostanie 
anonimowy. Ułatwi to odpo-
wiednim służbom natychmia-
stowe rozpoznanie konkretnej 
osoby.
 
Oby na nowym stadionie przy 
ul. Okrzei problemów z bezpie-
czeństwem było jak najmniej. 
Pozostaje mieć też nadzieję, 
że do listopada Piast utrzyma 
dobrą formę, którą prezentuje 
w ostatnich tygodniach.

Co prawda na pierwszy 
rzut oka nowo wybudo-
wany obiekt przy ulicy 
Okrzei jest już gotowy, 
ale  piłkarze Piasta na 
występy na nowoczesnej 
piłkarskiej arenie będą 
musieli jeszcze trochę  
poczekać. Przynajmniej 
do listopada.

Telefoniczny dyżur redakcyjny prawnika. W tym 
tygodniu porady ogólne z każdej dziedziny prawa.

Dyżur prawnika
Na Państwa pytania odpowiadać będzie adwokat Izabela Latkowska. 
W czwartek, od 15.00 do 16.00 pod nr telefonu 32 230-84-51

Już za kilka miesięcy Zarząd Dróg 
Miejskich opuści swoje dotychczasowe 

pomieszczenia. ZDM ogłosił przetarg  
na wykonanie adaptacji budynku przy  

ul. Płowieckiej 31 na nową siedzibę.
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